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Bestyrelsesmøde i Ikast og Tullamore Golf Club – tirsdag den 22/5-23 kl. 19.00, 
Remmevej 
 
Deltagere: John Kristensen, Lars Søgaard, Rasmus Niebuhr, Torben S. Pedersen, Jesper Jensen, Jacob 
Pedersen og Marianne Moth. 
Afbud fra: Andreas Lehmann Jacobsen og Lene Søgaard 
Deltager fra personalet: Golfmanager Michael Hosbjerg 
 

Agenda: 
 

Referat fra sidste møde 
1. Nyt fra kontoret 
2. Tullamore 
3. Nyt fra udvalg (bane, sport, begyndere m.fl.) 
4. Regnskab og herunder medlemssituation 
5. Eventuelt 
 

 

Ad 1) Referat fra sidste møde  
To do listens punkter blev gennemgået. 
• Affaldssortering: John har undersøgt hos en leverandør, hvad nye affaldsbeholdere koster. 

Umiddelbart var de for dyre hos denne leverandør.  
Det ser ud til, at både medlemmer og gæster har forståelse for den nye affaldssortering, hvor man 
kun kan komme af med affald ved klubhuset i gården efter hul 9 eller hul 18. Vi afventer at gøre 
mere indtil videre. 

• John har været i kontakt med personen, der på Facebook havde lagt et negativt opslag op. 
Der var forståelse for Johns henvendelse.  

• Vedr. Sct. Hans Aften på Ikast banen: Vi har ikke hørt fra Bo Jensen. Vi mener, at det er for sent nu, 
så vi udsætter til næste år. 
Vi har heller ikke hørt fra Tullamore vedr. Sct. Hans, så umiddelbart vil det også blive taget op til 
næste år. 

• Vi springer over Golfens Dag i år. 

• Øvrige punkter bliver drøftet, hvor de hører hjemme på dagsordenen.  
Punkter, der endnu ikke er drøftet, bliver stående på listen. 

 
Ad 2) Nyt fra kontoret 
• Sæsonen er startet godt, og der er fart på med nye medlemmer, ny træner og udfordringen med de 

nye robotter i Tullamore, men ser ud til at blive løst, om end at det har taget længere tid end 
forventet. 

• Det blev foreslået, at Michael kunne lukke kontoret et par timer for at få arbejdsro og evt. få hjælp fra 
Hanne. Iflg. Michael vil det kun skabe frustrationer både for ham selv, medlemmer og gæster, hvis 
de ikke kan få hjælp med biler, teknik osv., når de skal spille. 

• Hjemmesiden: Der er stadig ting, der skal rettes til, bl.a. mangler klubkalenderen.  
Michael sørger for at ”bjælken” bliver tilpasset, så man kan se fanerne på første side, og at 
Tullamores billede sættes på deres forside. Hanne kan også hjælpe her. 

• El- og varmeforbrug i Tullamore bliver fremover indregnet i lejen til JPO, som i Ikast. 

• Ny træner: Brian har haft en god start i klubben og har mange visioner for såvel juniorer, 
nybegyndere og øvrige medlemmer. 

• Vi har fået en interessant ansøgning fra en træner i en anden klub, der kunne tænke sig jobbet som 
træner i Ikast og Tullamore Golf Club. 
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• Der var enighed om i bestyrelsen, at vi snarest skal have afklaret, om Brian skal fortsætte som 
træner, eller om den anden skal have jobbet.  
John, Lars og Michael tager en trænersnak med begge og forsøger at få en løsning på plads inden 
sommerferien. 

• Der er indkøbt nye bolde til driving range, men der er stadig ikke nok, så der er bestilt 1500 dusin 
mere. Det er en meget stor udgift for klubben.  

• Det blev vedtaget, at indkøb af bolde og nye måtter fremover kommer på budget. 
Evt. som en del af et sponsorat eller evt. tredeles betalingen af bolde og måtter mellem JPO, ISI og 
klubben. 

• I øjeblikket er det umuligt at skaffe de gode bolde, og vi har været nødsaget til at købe ”two-piece” 
bolde. Vi forsøger fremover at få bolde af en bedre kvalitet. 

• Betaling for landsholdets træning kommer i juni jf. den etårige kontrakt, der er indgået mellem 
Tullamore Golf Club og DGU.  

• ”Hul 19” i restauranten er klar til medlemmerne. De sidste finesser er ved at blive ordnet. 

• Uge 29 sommerferie kampagne: I lighed med sidste år holder vi billig-uge i uge 29.  
Greenfee spillerne betaler og booker selv tid: 
Greenfee for Ikast Banen hele dagen: kr. 150. 
Greenfee for Tullamore banen fra kl. 12.30 (pga. ISI højskolegæster) kr. 50. 

 

Ad 3) Tullamore 
• Robotter: De er så småt begyndt at køre. Robotternes klipning af fairway er OK, og det er en stor 

hjælp for greenkeeperne, men der har været mange udfordringer. Firmaet, der har leveret 
robotterne, har ikke levet op til deres løfte om opstart. Vores greenkeepere har brugt rigtigt mange 
timer for at løse disse problemer.  
Det sidste, vi mangler, er at få strømmen gravet ned til robotterne. 

• Hegnet på driving range er tilsyneladende for lavt. Der er fløjet bolde over hegnet – og det er ikke 
optimalt med hensyn til sikkerhed. Det skal undersøges, hvad der kan gøres. Længden på driving 
range er ca. 266 m. I medvind er det et problem. John har sagen. 

• Medlemsdagen: Det gik rigtigt godt, og der var en fin stemning. Bl.a. blev der ryddet op i buskadset, 
og der blev banet en vej for en cykelsti for ISI eleverne bag det gamle hul 6. 

• Der er stadig meget, som frivillige kan hjælpe greenkeeperne med. Der bliver planlagt en ny 
medlemsdag senere. Tidspunktet afstemmes med bestyrelsen, der gerne vil deltage.  

• Mail fra gruppen på Facebook, ”Tullamores Venner”: I forbindelse med de mange ændringer på 
Tullamore banen og nye træningsfaciliteter, hvor ISI og landsholdet kan træne, har et medlem 
udtrykt sin frustration over, at klubben ikke længere er i Eskild Thygesens ånd, og at bestyrelsen har 
for få Tullamore medlemmer. John har svaret på mailen, og John vil i nærmeste fremtid tage en snak 
med Kaffemik klubben. Der skal være rart for alle. 

 

Ad 4) Nyt fra udvalg (bane, sport, begyndere m.fl.) 
          Banen:  
• JPO’s byggeplaner bliver sat i gang, så snart der gives grønt lys fra kommunen. Det er vigtigt for 

klubben, at banen bliver spilbar under hele bygge-processen. Der skal udarbejdes helt klare planer 
for rækkefølgen, så greenkeeperne kan nå at lave midlertidige greens mm. Der aftales møde med 
JPO, så vi får en skarp plan og afklaring vedr. hul 10. 

• Ved hjælp af droneoverflyvning kan man afprøve flow på banen, se de færdige tegninger på 
trackman samt prøvespille den på Trackman.  

• Seniorklubben har ved flere lejligheder efterlyst et sted, hvor vi alle kan være på en gang. Der er ikke 
sendt skriftlig henvendelse, kun mundtligt til Marianne. 

• Vi har flere gange drøftet, hvad vi kan gøre, indtil hotellet står færdigt med et lokale, hvor vi kan 
være mange samlet. TP viste et glastag fra anden klub. Der blev foreslået, at der evt. kunne laves 
en overdækning, eller et glastag, der kan trækkes ud, når det er nødvendigt. TP vil vise JPO det. Når 
greenkeepergården flyttes, kunne der også fint indrettes et samlingssted her, hvor alle kan være.  

• Det blev endvidere foreslået, at Greenkeepergården kunne indrettes med træningsfaciliteter for det 
korte spil.  
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• Der bliver planlagt en ny medlemsdag senere, hvor der fokuseres på driving range og buskadset i 
højre side på hul 17. 

• Claus har taget afspærringsbåndet væk for gennemgang fra hul 9 til 10. Dvs. man må gerne gå på 
græsset i stedet for langs klubhuset. Hvis der bliver for meget slid på græsset, bliver der spærret af 
igen. 
   Torsdagsmatch: 

• Endnu engang blev Torsdagsmatchen taget op. Det er vigtigt, at den markedsføres, så flere bliver 
opmærksomme på, at der spilles 9 huller, og at man bliver sat sammen med tilfældige fra gang til 
gang. Sidste tilmelding er torsdag kl. 15, afhentning af scorekort senest kl. 17.40. Spillet starter kl. 
18.00. Det koster 20 kr. Men det skal siges, at der er rigtig god tilslutning. 

• Begynderne og det nye hold, Kvinder og Golf (som er fuldtegnet) er kommet godt i gang, og der er 
kommet flere markører. Den nye træner får stor ros af disse hold. 

• Der er kommet et ønske fra nogle fodboldspillere, der gerne vil i gang med at spille golf. Lars har 
sagen. 

• Sport: Vores 1. og 2. hold har klaret sig godt. Vores 3. hold er godt på vej. 
Der er flere nye spillere, der er på vej til eliteholdene. Dem skal vi have fokus på. 

 

Ad 5) Regnskab og herunder medlemssituation 
• John gennemgik regnskabet, som er fremsendt til bestyrelsen i månedsrapporten for april. 

Det ser fortsat fornuftigt ud, og vi kan konstatere en stor besparelse på lokaler. 
• Der er nu også tegnet et sponsorat på robotterne i Tullamore, men der er flere til salg. 
• Huset i Ro er sponsor i Tullamore. De har spurgt, om de må sætte en QR kode op, så Tullamore 

kan bestille ”mad ud af huset” derfra. Det er OK med Restaurant Kant.  
• Medlemssituationen er uændret fra sidste måned. 

• Der har været mange greenfeegæster. Michael finder sammenligningstal for de sidste år. 
       

Ad 6) Eventuelt 
• Metalkanterne på gennemgangen ved Restauranten er blevet skarpe og flosset op, fordi nogen er 

gået for tæt på dem. Michael får Peter Hov til at se på det, så vi undgår personskader. 

 

 
Referent: Marianne Moth 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


